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 PROTOKÓŁ NR 60/23 
POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  
I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 26 października 2023 r. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do 12:30 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - 
zał. nr 1). Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji 
Remigiusz Rzepczak. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów 
uchwał na LIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 60 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych Rady Powiatu w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 59/23 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 25 września 2023 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na LIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów 
wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 
2024 (druk nr 1/LIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 2/LIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 2A/LIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039 (druk nr 3/LIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
Ad.5 Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 

Wniosek Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji Pozarządowych 
dotyczący wydawania orzeczeń przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Gryfinie,  
ze względu na niepokojące sygnały od rodziców i nauczycieli: 
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- czy PPP ma termin 30 dni od dnia złożenia wniosku na wydanie opinii lub orzeczenia  
dla dziecka? (są sygnały, że czas oczekiwania jest mocno wydłużany), 
- ile PPP ma na dzień dzisiejszy złożonych wniosków o wydanie opinii lub orzeczeń? 
- ile jest przeterminowanych wniosków, gdzie upłynął termin 30 dni od dnia złożenia? 
- z czego wynikają te opóźnienia? 
- czy prawdą jest, że dzieci posiadające już orzeczenie po powtórnym badaniu otrzymują 
zmniejszony stopień niepełnosprawności intelektualnej?  
- w związku z tym, jakimi testami badane są dzieci? Z którego roku są te badania? Kiedy były 
one aktualizowane? 
- czy PPP przewiduje szkolenia dla kadry pod kątem stosowania nowych badań? 
- czy coś się zmieniło w PPP pod kątem nieprzeprowadzanych jak dotąd, badań nad spektrum 
autyzmu i Zespołem Aspergera? Czy PPP wykonuje takie badania czy w dalszym ciągu dzieci 
odsyłane są do Szczecina? 
- w celu ułożenia arkuszy organizacyjnych na dany rok szkolny szkoła potrzebuje informacji 
o orzeczeniu danego ucznia do kwietnia danego roku lub przy aktualizacji arkuszy w sierpniu, 
w innym przypadku nie są zabezpieczone godziny dla nauczyciela wspierającego lub nie 
zostaje zaplanowany nowy oddział. Czy jest to uwzględniane przez PPP przy wydawaniu 
opinii/orzeczeń? (wniosek nr BRZ.0012.2.60.2023.DK wraz z odpowiedzią – zał. nr 3). 
 
Zapytanie Przewodniczącego Komisji Remigiusza Rzepczaka: 
- o bieżący stan realizacji zapytania nr BRZ.0012.2.57.2023.JG z dnia 2 sierpnia 2023 r.  
„czy została dokonana lustracja drzew na drodze powiatowej Troszyn-Zielin oraz Troszyn-
Smolnica w celu usunięcia suchych gałęzi/drzew? Jeżeli tak, to jaki będzie dalszy ciąg 
postępowań w tej sprawie?” (zapytanie nr BRZ.0012.2.60.2023.DK wraz z odpowiedzią – 
zał. nr 4). 
 
Zapytanie Radnego Jerzego Domaradzkiego:  
- o bieżący stan realizacji zapytania nr BRZ.0012.2.57.2023.JG z dnia 2 sierpnia 2023 r.  
„czy została dokonana lustracja drzew na drodze powiatowej Nowe Objezierze-Klępicz  
w celu usunięcia suchych gałęzi/drzew? Jeżeli tak, to jaki będzie dalszy ciąg postępowań w tej 
sprawie?” (zapytanie nr BRZ.0012.2.60.2023.DK wraz z odpowiedzią – zał. nr 5). 
 
 
Na tym 60. posiedzenie zakończono o godz. 12:30. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 
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